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Til Ordføreren.

Interpellasjon til kommunestyrets møte 21. februar 2012

Fritt skolevalg i Ringebu kommune.

Jeg mener det vil være av stor positiv verdi for kommunens elever og deres foreldre at vi 
innfører fritt skolevalg i Ringebu kommune.

En slik valgfrihet vil gi flere positive utslag. Det har en egenverdi i seg selv at barn og 
foreldre kan velge hvilken skole barna skal gå på. Fordelingen av elevene på skolene skjer i 
dag ut fra geografiske kretsgrenser. Disse skolegrensene er de senere årene blitt flyttet og 
endret flere ganger og gir liten forutsigbarhet for både elever og foresatte. Fritt skolevalg vil 
kunne gi elever og foreldre en større grad av fleksibilitet og medbestemmelse. 

Fritt skolevalg vil gi skolene et mer sammensatt elevgrunnlag siden barn fra hele kommunen 
kan søke seg til og i praksis gå på samme skole. Det vil også gi elever som mistrives på en 
skole en mulighet for å skifte miljø og hjelpe dem til en ”ny start”. Vi vet det er kritisk for 
barns læring at de er i et positivt læringsmiljø for å kunne ta inn nødvendig kunnskap og 
utvikle seg slik at de igjen fullfører både grunnskolen og den videregående skolen.

Jeg mener også at noen av de utfordringene vi ser angående skolekapasiteten i kommunen 
innen visse grenser vil kunne løses med fritt skolevalg. I dag og i overskuelig fremtid har vi
en skole med for mange elever og en med rimelig bedre plass.

Med bakgrunn i ovennevnte tillater jeg meg å stille følgende spørsmål til ordføreren:

Vil ordføreren ta initiativ til å utrede muligheten for fritt skolevalg i kommunen og se på 
effektene av dette for både den enkelte elev, familie og for kommunen?

Med hilsen
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